
Vad hände 
på vårens 
sista KF?

12 JUNI 2023



1 Interpellation 
om riktlinjer 

för investering
besvarades

Mer omfattande än en fråga
Samtliga tjänstgörande 
ledamöter har rätt att 
delta i debatten.
Kan besvaras direkt om 
den som får frågan vill.
Kan besvaras muntligt
om det sker ”omedelbart”, 
men måste besvaras skrift-
ligt om det sker vid näst-
kommande sammanträde.

VAD MENAS MED INTERPELLATION?



1 Fråga om 
kommunens

ägande av 
fastigheter
besvarades

En fråga ska vara tydlig och 
bestå av endast en fråga.
Det är bara frågeställaren
och den som frågan är ställd 
till som får ingå i debatten. 
Bör besvaras direkt.

VAD MENAS MED FRÅGA?



9 Motioner 
besvarades 

En motion behandlas inte 
direkt utan lämnas till 
kommunstyrelsen eller 
nämnd för beredning, och 
återvänder sen till kommun-
fullmäktige för beslut. 

När KF ska ta beslut 
utifrån beslutsför-
slaget sker oftast 
en debatt.

VAD MENAS MED MOTION?

MOTIONERNA HANDLADE OM 
• HUNDRASTGÅRDAR, 

• PARKERINGSPROBLEM VID SKOLORNA,
• NÄTBEDRÄGERIER MOT ÄLDRE 

med mera...



BESLUT TOGS:

Entrétorget, 
Mörby Centrum 

är numera KFs 
o�  ciella samman-

trädeslokal



BESLUT TOGS:

Om resultatet av
internkontrollen 

för 2022 och
internkontroll-

plan för 2023 
samt nämndernas 

strategiska avtal

Se hela sändningen i efterhand på 
danderyd.se
Nästa kommunfullmäktige hålls 
den 28/8. 
Välkommen att följa mötet på 
plats eller digitalt.



Trevlig 
sommar!

Kommunfullmäktiges ordförande 

Boris von Uexküll


